
1 

 

 

 

 

PROPOSTA DEL GRUP MUNICIPAL MÉS ALGEMESÍ 

 

Que el regidor d’aquest grup municipal Josep Antoni Bermúdez i Roses eleva al Ple de 

la Corporació per al seu debat i, si s’escau, aprovació: 

 

Algunes ciutadanes majors de 65 anys i que viuen  a soles al seu domicili han fet arribar 

als regidors d’aquests grup municipal la seua queixa pel retard per part de la Diputació 

de València en la contestació relativa a la petició formulada del servei de Teleassistència 

a domicili, servei que presta la pròpia Diputació i que es troba finançat per aquesta 

institució i per l’IMSERSO. En concret existeixen peticions de persones, formulades a 

traves dels Serveis Municipals de Benestar Socials del mes d’octubre que encara no han 

estat contestades a dia de hui, més de huit mesos després. 

Havent-se interessat aquestes ciutadanes per l’estat de la seua sol·licitud des dels 

Serveis Municipals se’ls ha contestat que últimament no s’estan rebent notificació de 

l’aprovació d’aquest servei, i que la persona de contacte en Diputació per a aquest tema 

ha indicat que des de juny de 2010 no s’estan donant noves altes d’usuaris a aquest 

servei. Així les peticions realitzades a partir de juliol no estan seguint els tràmits 

habituals. A hores d’ara no s’està indicant quan es tornarà a adjudicar novament el 

servei ni a realitzar els tràmits de baremació previ. 

A hores d’ara l’única informació que se’ls ofereix és la possibilitat  de contractar de 

manera privada el servei a la mateix empresa (SERVICIOS DE TELEASISTENCIA) que el 

presta per a Diputació (per un preu : 33’31€ l’alta i instal·lació i 26’24€ al mes), servei 

que seria instal·lat en el termini de 24/48 hores. Havent-se interessat el sotasignat 

d’aquest document per l’estat de la qüestió ha rebut exactament les mateixes 

explicacions. 

Més Algemesí, tot i ser conscient de les grans limitacions pressupostàries que afecten a 

totes les administracions, considera que els ciutadans més desprotegits no poden pagar 

les conseqüències d’una crisi que ells no han patit. Per a la majoria dels pensionistes 

aquest preu és massa elevat. Per un altra banda, el fet que s’hagen paralitzat de facto les 
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adjudicacions és un greuge comparatiu en relació als que ho sol·licitaren fa temps i ja el 

gaudeixen. 

És evident que aquest servei és un servei necessari que augment la seguretat d’aquelles 

persones majors que encara poden viure en el seu domicili i garanteix la tranquil·litat 

dels seus familiars.  

No oblidem, a més, que és obligació d’aquest Ajuntament vetllar pel benestar de tots els 

algemesinences i algemesinenques, i en especial de les persones majors.  

 

Per tot això, en nom del GRUP MUNICIPAL MÉS ALGEMESÍ propose els següents 

punts d’acord: 

 

1) Instar al Sr. Alcalde per a que sol·licite dels Serveis Municipals de Benestar Social 
que el termini de quinze dies presente un informe de quantes persones encara no 
han rebut contestació a la seua petició relativa al servei de Teleassistència a 
domicili depenent de la Diputació de València, amb indicació expressa de la data 
de petició de l’esmentada petició, així com quantes peticions s’ha realitzat des de 
maig de 2010 fins a maig de 2011, quantes han estat aprovades, quantes 
denegades i quantes sense contestació. Aquest informe, una vegada elaborat serà 
enviat a tots els grups municipals i es posarà en coneixement dels ciutadans a 
través de la pàgina web municipal. 

 

2) Que s’envie al President de la Diputació una queixa i protesta formal del Plenari de 
l’Ajuntament en el següents termes. 

 

“Reunit el plenari de l’Ajuntament d’Algemesí en sessió ordinària el dia XX de 

juny de 2011 aprovà adreçar-se al President de la Diputació de València per fer-li 

arribar la seua enèrgica protesta tant pel retard en la contestació als peticionaris 

i peticionaris dels Servei de Teleassistència a Domicili, que en molts casos supera 

els sis mesos, com pel fet que la institució que vosté presideix no està prestant  

aquest servei a diversos ciutadans i ciutadanes d’aquest municipis que ho 

necessiten, afectant aquesta situació a la seua qualitat de vida i a la seua 

seguretat, així com a la tranquil·litat dels seus familiars. 

És per això que preguem que en el termini d’un mes conteste almenys a aquells 

ciutadans i ciutadanes que hagen fet la seua petició fa sis mesos o més, i que en 

cas que tinguen dret a tal prestació aquesta siga efectiva en el termini de quinze 

dies després de la seua aprovació” 
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3) Donada la reducció de les despeses relatives a les indemnitzacions per assistència 
a òrgans de govern de l’Ajuntament d’Algemesí aprovada en el plenari 
extraordinari del dia 16 de juny, que l’Ajuntament encarregue als tècnics 
municipals un estudi econòmic sobre el cost que representaria assumir les 
despeses totals o parcials d’aquest servei mentre dure aquesta anòmala situació, 
així com un procediment de barem per tal de determinar la urgència dels casos a 
atendre i el grau d’assumpció del servei per part de l’Ajuntament. 

 

4) Que en la propera Comissió informativa del mes de juliol s’informe als regidors 
dels resultats d’aquestes actuacions. 

 

Algemesí, 19 de juny de 2011. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SR ALCALDE-PRESIDENT DE L’AJUNTAMENT D’ALGEMESÍ 


